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Pressedækningen under besøget af den kinesiske senatsformand Yu Zhengsheng

Kære Pernille Skipper og Søren Espersen

Besøget af Kinas senatsformand Yu Zhengsheng foregik på invitation fra Folketingets formand, og 
håndteringen af pressespørgsmål blev aftalt mellem vært og gæst.

Der var på intet tidspunkt aftalt et pressemøde. Til gengæld var det aftalt, at der skulle finde to fotoseancer 
sted. Én ved ankomsten ved Folketingets Store Trappe og én i forbindelse med mødet i Samtaleværelset.

I første omgang var det aftalt, at syv fotografer fra hver side efter tilmelding kunne få adgang til de to 
fotoseancer. Den kinesiske delegation anmodede om ændring af denne aftale. Da vi fra Folketingets side 
ikke ønskede at sortere i de allerede tilmeldte, blev det aftalt, at alene de officielle fotografer ville få adgang 
til fotoseancen i Samtaleværelset, mens de tilmeldte fortsat havde mulighed for at tage billeder ved 
ankomsten på Store Trappe.

Folketinget vil altid undervejs i forbindelse med officielle besøg været i kontakt med Udenrigsministeriet, men 
det er Folketingets Ledelsessekretariat, der har stået for aftalerne med den kinesiske delegation.

Med venlig hilsen

Mogens Lykketoft
Formand for Folketinget
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